

活動花絮 Events & Activities



外國及國內要員訪察獲認證樓宇/屋苑 VIP Visits to VBAS Certified Buildings

「新加坡建設局」訪港團訪察「祖堯邨」(2015年10月29日)
 Technical Visit to "Cho Yiu Chuen" by Delegation of Building and Construction Authority (BCA) of Singapore (29 October 2015)



「肯亞共和國政府官員」訪問團訪察「祖堯邨」(2016年10月26日)
 Technical Visit to "Cho Yiu Chuen" by Delegation of National Buildings Inspectorate (NBI) of Republic of Kenya (26 October 2016)



「杭州市城鄉建設委員會建築節能與科技管理處」處長訪察「逸東軒住寓」(2016年11月30日)
 Technical Visit to "Eaton Residences Village Road" by the Mainland Government Official (30 November 2016)





活動花絮 Events & Activities



「自願樓宇評審計劃」證書頒發儀式 Award Presentation to VBAS Certified Buildings

「香港優質樓宇評審委員會」主席葉錦誠先生向「香港房屋協會」屋邨代表頒發卓越證書及優質獎章。(2015年10月30日)
Premium Certificate and Quality Labels Awarded to Estate Representatives of Hong Kong Housing Society by HKQBAP Chairman Mr. Jacky Ip (30 October 2015)



祖堯邨 第一期
第 8-10 座(啟恆樓)
Cho Yiu Chuen Phase 1
Blocks 8-10 (Kai Hang Lau)



明華大廈第一期
B 至 G 座
Ming Wah Dai Ha Phase 1
Blocks B-G



漁光村 D 及 E 座
(靜海樓及海鷗樓)
Yue Kwong Chuen Blocks D & E
(Ching Hoy Lau and Hoy Au Lau)



滿樂大廈第一期
A 座(安寧樓)及幼稚園
Moon Lok Dai Ha Phase 1 Block A
(On Ning Lau) & Kindergarten

「香港優質樓宇評審委員會」主席葉錦誠先生向「鷹君集團全資附屬公司」-「卓圖有限公司」代表頒發卓越證書及優質獎章。(2016年10月28日)

Premium Certificate and Quality Labels Awarded to Representatives from Bon Project Limited, a subsidiary of Great Eagle Holdings by HKQBAP Chairman Mr. Jacky Ip (28 October 2016)



逸東軒住寓
Eaton Residences Village Road



經驗分享交流會 Talks and Experience Sharing

參與屋宇署舉辦的「自願樓宇評審計劃」樓宇認證經驗分享交流會 (2016年11月25日)
Experience Sharing Session on VBAS arranged by Buildings Department (25 November 2016)



秘書處職員與屋宇署官員合照留念
Secretariat staff together with BD's officials after
Experience Sharing Session



與屋宇署員工分享計劃的資訊
Experience Sharing Session with BD staff